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Protokół z LI sesji Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie, 
która odbyła się 15 października 2018 roku w siedzibie Rady przy ul. Wysłouchów 34, 

 w godz. 18.17 – 19.40 
  

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie – 
Krzysztof Sułowski, który po stwierdzeniu, że zgodnie z listą obecności jest quorum 
pozwalające na podejmowanie uchwał, otworzył obrady. Lista obecności stanowi załącznik 
nr 1 protokołu. 

Przewodniczący Rady poprosił o uczczenie minutą ciszy zmarłego Radnego Dariusza 
Piekarczyka. 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad 
(załącznik nr 2), a następnie przedstawił wnioski o włączenie do porządku obrad 
z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 Statutu następujących projektów 
uchwał: 

 projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr L/297/2018 z dnia 24 września 2018 roku 
w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie na rok 2018 (druk nr 307) – projekt Zarządu. W związku z brakiem 
głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 3, pozostałe punkty ulegają 
przesunięciu. 

 projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Łużyckiej 53 w Krakowie (druk nr 308) – projekt Zarządu. W dyskusji głos zabrał 
Radny Krzysztof Stanek. Następnie Rada przystąpiła do głosowania i przyjęła wniosek 
stosunkiem głosów 18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Przewodniczący Rady 
poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 4, pozostałe punkty ulegają 
przesunięciu. 

 projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Gromady Grudziąż 19 w Krakowie (druk nr 309) – projekt Grupy Radnych. 
W związku z brakiem głosów w sprawie wniosku Rada przystąpiła do głosowania 
i przyjęła wniosek stosunkiem głosów 18 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt zostanie rozpatrzony jako punkt 5, 
pozostałe punkty ulegają przesunięciu 
 

W związku z brakiem dalszych wniosków porządek obrad obejmuje następujące 
punkty: 
1) Otwarcie sesji 
2) Przedstawienie projektu porządku obrad 
3) Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr L/297/2018 z dnia 24 września 2018 roku 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XI 
Podgórze Duchackie na rok 2018 (druk nr 307) – projekt Zarządu 

4) Projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Łużyckiej 53 w Krakowie (druk nr 308) – projekt Zarządu 

5) Projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu socjalnego 
przy ul. Gromady Grudziąż 19 w Krakowie (druk nr 309) – projekt Grupy Radnych 

6) Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji: 
a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zadania inwestycyjnego przy ul. Walerego 

Sławka i ul. Puszkarskiej w Krakowie (druk nr 305) 
b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zbycia części działek (druk nr 306) 

7) Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej 
8) Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji 
9) Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
10) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi 
11) Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 
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12) Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury 
13) Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji 
14) Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami i Spółdzielniami 

Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 
15) Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska 
16) Oświadczenia i komunikaty 
17) Zamknięcie sesji 
 
Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr L/297/2018 z dnia 24 września 
2018 roku w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie na rok 2018 (druk nr 307) – projekt Zarządu 
przedstawił Przewodniczący Krzysztof Sułowski. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji 
Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 
18 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0 - „wstrzymujący się” i podjęła Uchwałę Nr LI/304/2018 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 15 października 2018 roku. 
 
Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu 
socjalnego przy ul. Łużyckiej 53 w Krakowie (druk nr 308) – projekt Zarządu przedstawił 
Przewodniczący Krzysztof Sułowski, a następnie otworzył dyskusję, w której głos zabrali 
Radni: Adam Zabdyr, Krzysztof Stanek. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad 
projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 17 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0- 
„wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr LI/305/2018 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 15 października 2018 roku. 
 
Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie opinii o ponowne zawarcie umowy najmu lokalu 
socjalnego przy ul. Gromady Grudziąż 19 w Krakowie (druk nr 309) – projekt Grupy 
Radnych przedstawił Radny Adam Zabdyr. W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Rada 
przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 18 
głosów „za”, 0 - „przeciw”, 0- „wstrzymujących się” i podjęła Uchwałę Nr LI/306/2018 Rady 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 15 października 2018 roku. 
 
Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury i Inwestycji przedstawił 
Członek Komisji Adam Zabdyr. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją. 
Radny Marek Mariusz Tytko poruszył kwestie inwestycji na terenie dzielnicy i poprosił o 
lobbowanie na ich rzecz w przyszłej kadencji. 
a) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zadania inwestycyjnego przy ul. Walerego Sławka i 

ul. Puszkarskiej w Krakowie (druk nr 305) przedstawił Członek Komisji Adam Zabdyr. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której udział wzięli Radni: Adam Zabdyr, 
Marek Mariusz Tytko, Krzysztof Stanek. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad 
projektem uchwały, który przyjęła w głosowaniu jawnym 15 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 2 - 
„wstrzymujące się” i podjęła Uchwałę Nr LI/307/2018 Rady Dzielnicy XI Podgórze 
Duchackie z dnia 15 października 2018 roku. 

b) projekt uchwały w sprawie opinii dot. zbycia części działek (druk nr 306) przedstawił 
Członek Komisji Adam Zabdyr. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której udział 
wzięli Radni: Anna Maria Miłowska, Teresa Grzybowska, Dorota Kolanowska, Krzysztof 
Stanek, Krzysztof Sułowski, Marek Mariusz Tytko, Krzysztof Kot, Zofia Filipowicz, Jerzy 
Wolak. Następnie Rada przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały, który przyjęła 
w głosowaniu jawnym 15 głosów „za”, 0 - „przeciw”, 3 - „wstrzymujące się” i podjęła 
Uchwałę Nr LI/308/2018 Rady Dzielnicy XI Podgórze Duchackie z dnia 15 
października 2018 roku. 
 

Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Komisji Mieszkaniowej. Przewodnicząca Komisji 
poinformowała, że posiedzenie Komisji w bieżącym miesiącu jeszcze się nie odbyło. 
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Ad. 8. Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji przedstawiła Anna Maria Miłowska-
Członek Komisji. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją 
oraz podsumowała mijającą kadencję. 
Radny Marek Mariusz Tytko poruszył kwestie polityki edukacyjnej m.in. budowa CKiR, 
dodatkowe przedszkole) i poprosił o lobbowanie na ich rzecz w przyszłej kadencji. 
Radny podziękował również członkom Rady, którzy brali udział w posiedzeniach jury 
nagrody edukacyjnej. 
Radna Teresa Grzybowska odniosła się do kwestii inwestycji w placówkach edukacyjnych. 
Głos w tej sprawie zabrał również Przewodniczący Krzysztof Sułowski. 
 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Praworządności 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Krystyna Gawrysiak. W czasie posiedzenia Komisja 
zapoznała się z bieżącą korespondencją oraz podsumowała mijającą kadencję. 
Radny Dominik Homa zdał relację z akcji Straży Miejskiej, której był świadkiem. 
 
Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 
i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi przedstawił Przewodniczący Komisji 
Krzysztof Kot. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą korespondencją. 
Radny Marek Mariusz Tytko zabrał głos w sprawie wysokości środków przeznaczanych na 
Budżet Obywatelski. 
 
Ad. 11. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że posiedzenie Komisji w październiku jeszcze się 
nie odbyło. W punkcie tym poruszono kwestie związane z akcjami świątecznymi. Głos w tej 
sprawie zabrali Radni: Małgorzata Łach, Krzysztof Sułowski, Kazimierz Bożek. 
Radny Marek Mariusz zabrał głos w sprawie konieczności utworzenia nowego żłobka na 
terenie Dzielnicy. Głos w dyskusji zabrali Radni: Zofia Filipowicz, Teresa Grzybowska, 
Krzysztof Sułowski. 
 
Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury przedstawił Przewodniczący 
Komisji Krzysztof Stanek. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się z bieżącą 
korespondencją oraz poruszyła kwestie związane z budową CKiR oraz podsumowała 
mijającą kadencję. 
 
Ad. 13. Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu i Rekreacji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Dominik Homa. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją. 
W punkcie tym Przewodniczący Rady poinformował, ze odbył się Turniej Podgórskich 

Klubów Sportowych. 

 
Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Współpracy ze Wspólnotami 
i Spółdzielniami Mieszkaniowymi z Terenu Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 
przedstawiła Przewodnicząca Komisji Dorota Kolanowska. W czasie posiedzenia Komisja 
poruszyła problem budowy ul. Kordiana. 
Głos w sprawie ul. Kordiana zabrał również Przewodniczący Krzysztof Sułowski. 
Radny Dominik Homa poruszył kwestie związane z zagospodarowaniem Kurdwanowa. Głos 
w dyskusji zabrali Radni: Krzysztof Sułowski, Krzysztof Stanek, Dorota Kolanowska, Zofia 
Filipowicz, Danuta Zamulińska. 
 
Ad. 15. Sprawozdanie z działalności Komisji Zieleni i Ochrony Środowiska przedstawił 
Przewodniczący Komisji Adam Zabdyr. W czasie posiedzenia Komisja zapoznała się 
z bieżącą korespondencją dot. m.in. przesunięcia ławki przy ul. Wysłouchów. 
Radny Marek Mariusz wyraził nadzieję, że w kolejnej kadencji zostaną doprowadzone do 
końca inwestycje takie jak Park Duchacki czy ścieżka zdrowia. 
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Radna Zofia Filipowicz poruszyła kwestię budowy Kamienia Pamięci. Głos w tej sprawie 
zabrała Radna Danuta Zamulińska. 
 
Ad. 16. Oświadczenia i komunikaty: 
W ramach tego punktu porządku obrad głos zabrali: 

 Przewodniczący Krzysztof Sułowski podziękował Radnym za współpracę w mijającej 
kadencji i życzył powodzenia w wyborach. 

 Radny Jarosław Kajdański w imieniu Rady i Zarządu Dzielnicy złożył podziękowania 
pracownikowi biura. 

 Radna Zofia Filipowicz podziękowała za współpracę Panu Przewodniczącemu. 

 Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji – uwagę 
przekazała Radna Dorota Kolanowska. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że posiedzenia Komisji mogą się odbywać jeszcze 
do końca kadencji. 

 
Ad. 17. Zamknięcie sesji 
Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący 
Rady Krzysztof Sułowski o godz. 19:20 zamknął obrady LI sesji Rady Dzielnicy XI. 
 
Protokołowała: 
K. Derlaga 

 
 

Przewodniczący Rady i Zarządu 
Dzielnicy XI Podgórze Duchackie 

 
 

Krzysztof Sułowski 
  


